

NOTIS TENDER

(Pengesanan & Pemetaan Utiliti Bawah Tanah)

PDC Telecommunication Services Sdn. Bhd. (PDC Telco), adalah anak syarikat kepada Perbadanan Pembangunan Pulau Pinang (PDC), kini sedang berkembang ke arah "Next Generation Network" untuk menjadikan Pulau Pinang sebagai sebuah Negeri Berekonomi Pengetahuan.

Sehubungan itu, kontraktor adalah dijemput untuk mengemukakan kadar sebutharga untuk kerja-kerja pengesanan dan pemetaan utiliti bawah tanah bagi Pulau Pinang dan Seberang Perai.

Maklumat lanjut tentang Pengesanan dan Pemetaan Utiliti Bawah Tanah (*Underground Utility Detection & Mapping* atau "UUDM") boleh diperolehi daripada PDC Telco, dan salinan dokumen Tender boleh disemak pada alamat yang tersenarai di bawah dari Isnin hingga Jumaat pada waktu pejabat.

Juru ukur yang berminat untuk menyertai tender ini mestilah tersenarai sebagai kontraktor pra-layak dengan PDC Telco, dan dokumen tender boleh diperolehi dengan bayaran RM150.00 yang tidak boleh dikembalikan secara Wang Pos atau Cek. Sebagai pra-syarat, salinan dokumen pendaftaran dari CIDB atau PKK harus dikemukakan bersama-sama dengan dokumen tender. Dokumen tender tersebut boleh dibeli di pejabat urusan PDC Telco pada waktu pejabat dari 9.00 pagi sehingga 5.00 petang bermula pada **13 Mac 2013**.

SETIAP tender harus dilengkapi dokumen tender serta deposit tender berbentuk Draf Bank berjumlah RM 5,000.00 atas nama **PDC Telecommunication Services Sdn Bhd**. Deposit tender tersebut akan dikembalikan sepenuhnya kecuali semasa kontraktor gagal menepati tender tersebut dan deposit tender tersebut akan dilucuthakkan.

Dokumen tender yang dilengkapkan harus dimeterai dalam sampul bertutup dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender pada alamat seperti di bawah sebelum **12 tengah hari** pada **29 Mac 2013**. PDC Telco berhak membuat keputusan bagi pemilihan akhir.

Semua surat-menyurat dan permohonan hendaklah dihantar ke:-



PDC Telecommunication Services Sdn. Bhd.

1-12A-12A, SUNTECH@Penang Cybercity,
Lintang Mayang Pasir 3, Bandar Bayan Baru,
11950 Bayan Lepas, PULAU PINANG.
Tel: 04-640 6644 / 640 6645
Faks: 04-640 6640

BERTARIKH : 13 Mac 2013